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Broj:0101- 277/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  9. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 08. juna 2010. godine u  velikom amfiteatru, na 
III spratu zgrade  “Akademije znanja” u Budvi 
 

Sjednica je počela u  10,10 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      14. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido      15. Mihović Rajko 
3. Backović Mihailo      16. Nikolić Duško 
4. Vuković Marko      17. Pejović Mijomir 
5. Gregović Jovan      18. Petković Ante 
6. Dapčević Branislava     19. Pinjatić Đorđe 
7. Delić Radovan      20. Popović Srđa 
8. Duletić Srđan      21. Pribilović Đorđije 
9. Đurić Marko      22. Rađenović Krsto 
10. Zec Marko       23. Srzentić Jelena 
11. Kotarac Tijana      24. Stojanović Marina 
12. Ljubanović Krsto      25. Trnski Igor 
13. Marotić Danijela      26. Hadžić Dragan 
   27. Džaković Stevan 
                                     
                                                                                                

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Vujičić Božidar      3. Vučetić Vesna 
2. Vujović Đorđije      4. Vučković Nikola 
    5. Tičić Milan 

        
      

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 27 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  dosadašnji predsjednik opštine Budva i novopredloženi kandidat za predsjednika Opštine Budva, 
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
 - predstavnici mjesnih zajednica 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja i 
- rukovodioci državnih preduzeća i ustanova sa teriorije opštine Budva. 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
S obzirom da do današnjeg dana nisu dostavljeni odgovori na odbornička pitanja, a budući da su ista 

kasno dostavljena, 31.05. i 01.06.2010. godine, predsjedavajući je istakao da će biti razmatrana na sledećoj 
sjednici Skupštine opštine Budva. 
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Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik 

Božidar Vujičić, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 
Odbornik Jovana Gregović je postavio dopunsko odborničko pitanje koje glasi: 
1. „Koliko je koštalo šetalište u Petrovcu, pojedinačno po stavkama: potporni zidovi, iskopi, instalacije 

i dr., i kojem je izvođaču i koliko plaćeno?“ 
 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Ante 

Petković, Krsto Rađenović, Jovan Gregović, Božidar Vujičić i Mihailo Backović. 
 
Odborničko pitanje odbornika Mijomira Pejovića glasi: 
1. „Koliko je već dugo vremena  Mijomir Vujačić, inače predsjednik SO Šavnik, zaposlen na mjestu 

savjetnika u Kabinetu predsjednika Opštine, kada je zaposlen, da li može da ostvaruje svoju radnu funkciju s 
obzirom da ne živi na teritoriji opštine Budva i na koliki mandat je zasnovan njegov radni odnos?“ 

 
 Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 

1. „Zašto nije do sada i kada će područna jedinica Budva Uprave za nekretnine postupiti po Rješenju  
Ministarstva finansija, njegovog drugostepenog organa, (Rješenje broj 07-2-817/2-2008 od 15. juna 2009. 
godine)?“ 
 2.  „Kada će se uručiti stanovi radnicima HTP „Budvanska rivijera“ koji su dobili sudski spor protiv 
iste?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 
1. „Da li su formirani timovi, kao što je obećano, koji će ovog ljeta voditi računa o zaštiti od buke?“ 
2. „Da li može da se otvori staza od Bečića, kroz tunel, pored vila na Zavali?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
1. „Koliko će Opština Budva naplatiti za dva privremena kioska od armiranog betona, površine 1500 

m2,  
kao privremenu lokaciju na Svetom Stefanu?“ 

2. „Šta će Opština Budva da napravi da se u objektu Rječnog brodarstva ne sakupljaju beskućnici kao 
i  

šta će uraditi po pitanju smetlišta koje se nalazi oko istog objekta?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Da li su odbornici danas u zgradi Akademije znanja samo povodom ove sjednice, ili će to biti 

praksa i  
ubuduće?“ 

2. „Koliko se Opštini Budva duguje po osnovu onih odluka koje je Skupština izglasala, vezanih za  
prodaju opštinskog zemljišta, za koje parcele i u kojem iznosu ?“ 
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je dao odgovor na prvo odborničko pitanje odbornika Božidara 
Vujičića i istakao da će nastojati da se i naredne sjednice Skupštine održavaju u zgradi „Akademije znanja“, iz 
razloga znatno boljih uslova za rad nego u Velikoj sali Skupštine opštine. Isto tako je naglasio da Velika sala 
Skupštine opštine Budva treba da se dovede u primjerno stanje kako bi odbornici mogli kvalitetno da 
obavljaju radne zadatke. 
  

Odborničko pitanje odbornika Mihaila Backovića glasi: 
1. „Zašto odbornici za današnje zasijedanje nisu dobili program rada predsjednika Opštine, s obzirom 

da je danas predloženo razmatranje Odluke o izboru predsjednika Opštine?“ 
 
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je dao odgovor da, kada bude usvojena ova Odluka, predsjednik će 
se obratiti odbornicima i u svom izlaganju predočiti program rada za naredni period.  
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Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 8. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 13., 14. i 18. maja 2010. godine 

 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 8. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 13., 14. i 18. 

maja 2010. godine 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 - dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 - osam odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  8. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,  

KOJA JE ODRŽANA 13., 14. I 18. MAJA 2010. GODINE 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 29 odbornika. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložio da se, s obzirom da 
odbornicima uz predlog Odluke nije dostavljen program rada predsjednika Opštine za naredni period, 
predložena tačka povuče sa dnevnog reda, i odbornicima dostavi program rada, kako bi na kvalitetan način 
mogli da se opredijele i da glasaju. 
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je odgovorio i ponovo istakao da će se predsjednik nakon 
usvajanja Odluke obratiti odbornicima i obrazložiti šta je urađeno u prethodnom periodu, kao i predočiti 
program rada za naredni period. Isto tako je naglasio da obornici Koalicije "Evropska Budva" DPS – SDP ne 
prihvataju predlog da se ova tačka povuče sa današnjeg dnevnog reda, kao i da će se o utvrđivanju dnevnog 
reda tek glasati. 
  
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 
 Stavljen je na glasanje predloženi dnevni red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 29 – dvadesetdevet odbornika, od kojih je ”za” glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” je bilo 8 – 
osam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o izboru Predsjednika opštine Budva. 
 

Skupština je konstatovala prestanak mandata predsjedniku mr Rajku Kuljači. 
 

 Na osnovu konačnih rezultata na lokalnim izborima za odbornike u Skupštini opštine Budva i 
Predsjednika opštine Budva ("Sl. list opštine Budva", br. 03/05), održanim 2005. godine, neposrednim 
izborom od strane građana za Predsjednika Opštine Budva izabran je mr Rajko Kuljača, dipl. pravnik iz 
Budve, koji je na tu dužnost stupio 08.juna 2005.godine. 
 Saglasno članu 66. Zakona o lokalnoj samoupravi ("Sl. list RCG" , br. 42/03, 28/04, 75/05, 13/06 i 
"Sl.list CG" broj 88/09, 03/10) koji propisuje da predsjedniku Opštine prestaje mandat po sili zakona, između 
ostalog i istekom mandata, članu 60. Zakona o lokalnoj samoupravi i članu 80. Statuta opštine Budva koji 
propisuju da se prestanak mandata predsjednika opštine po sili zakona konstatuje aktom Skupštine, Skupština 
na sjednici konstatuje da je imenovanom po sili zakona, usled isteka mandata, dana 08. juna 2010.godine 
prestao mandat. 

 
Članom 56. Zakona o lokalnoj samoupravi propisano je da Predsjednika Opštine bira Skupština 

većinom glasova ukupnog broja odbornika, a na predlog najmanje jedne četvrtine odbornika. 
 
Odbornici Koalicije "Evropska Budva" DPS - SDP dopisom koji je zaveden u Službi Skupštine opštine 
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Budva pod brojem 0101-280/1 od 27.05.2010. godine, podnijeli su predlog da se za Predsjednika opštine 
Budva, izabere mr Rajko Kuljača. Uz predlog je dostavljena i pismena saglasnost kandidata. 

 
 Predstavnik predlagača je odbornik Koalicije "Evropska Budva" DPS – SDP, Đorđe Pinjatić. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Đorđe Pinjatić, Srđa 
Popović, Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, Mihailo Backović, Stevan Džaković, Rajko Mihović, Đorđije 
Pribilović, Tijana Kotarac, Krsto Rađenović, Ante Petković, Danijela Marotić i Krsto Ljubanović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Dimitrije Pejović, predsjednik 
OO LPCG-a; Dragoljub Marković, predsjednik OO SDP-a; Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a i Aco 
Ognjenović, sekretar Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. 
 

Odbornik Božidar Vujičić je predložio da se stavi na glasanje predlog da budući predsjednik Opštine prvo 
obrazloži program rada za naredni period pa tek onda da se pređe na razmatranje ove tačke. 

 
 Odbornik Mijomir Pejović, u ime Kluba odbornika SNP-a i koalicije SNP, NSD i NS, i odbornik Stevan 

Džaković, u ime Kluba odbornika PZP-a, su zatražili da se podrži predlog odbornika Božidara Vujičića. 
 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je pojasnio da je dnevni red usvojen, te da će program rada 

predsjednika Opštine biti izložen.  
 

Stevan Džaković, odbornik PZP-a, je naglasio da odbornici ove partije neće podržati ovu Odluku i 
kandidaturu mr Rajka Kuljače za predsjednika Opštine Budva. 
 

Ante Petković, odbornik LPCG, je istakao da će podržati ovu Odluku i kandidaturu mr Rajka Kuljače za 
predsjednika Opštine Budva. 
 

Dimitrije Pejović, predsjednik OO LPCG i  Dragoljub Marković, predsjednik OO SDP-a su istakli da će 
ove partije podržati kandidaturu mr Rajka Kuljače za predsjednika Opštine Budva. 

 
Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a i koalicije SNP, NSD i NS, kao i u ime 

odbornika PZP-a, obavijestio prisutne da odbornici ovih partija neće prisustvovati skupštinskom zasijedanju 
prilikom glasanja povodom ove Odluke i izlaganju programa rada predsjednika Opštine. 

 
Prije prelaska na glasanje povodom ove Odluke, odbornici PZP-a, SNP-a, NSD-a i NS-a su napustili 

skupštinsko zasijedanje. 
 
Odbornik Srđa Popović je, u ime Kluba odbornika DPS-a, predložio da se glasanje povodom ove tačke 

dnevnog reda izvrši prozivkom, što su odbornici prihvatili. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izboru Predsjednika opštine Budva. 
 
 
 
Za usvajanje ove Odluke glasali su odbornici: Andrić Dušan, Anđus Vido, Vuković Marko, Dapčević 

Branislava, Delić Radovan, Duletić Srđan, Zec Marko, Kotarac Tijana, Ljubanović Krsto, Marotić Danijela, 
Mitrović-Milić Anita, Mihović Rajko, Nikolić Duško, Petković Ante, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić 
Jelena, Stojanović Marina, Trnski Igor i Hadžić Dragan. 

 
Protiv usvajanja ove Odluke nije bio niko od prisutnih odbornika 
Uzdržanih nije bilo. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
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20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O IZBORU PREDSJEDNIKA OPŠTINE BUDVA 
mr RAJKA KULJAČE, iz Budve, dipl. pravnika sa izborne liste Koalicije "Evropska Budva" DPS – SDP. 

 
 
 Novoizabrani predsjednik Opštine, mr Rajko Kuljača, je dao svečanu izjavu i potpisao tekst svečane 
izjave. 
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je čestitao g-dinu Rajku Kuljači izbor za predsjednika Opštine 
Budva i poželio mu puno uspjeha u radu. 
 
  

Predsjednik Opštine, mr Rajko Kuljača, se obratio odbornicima i i prisutnima u sali i izložio program 
rada za naredni mandatni period. 
 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 9. sjednicu SO 
Budva u 16,53 časova.      
                                             

 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                                Krsto Ljubanović
   
                                                                                                                
                                                                                                                       
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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